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Abstract (en)
[origin: WO8102182A1] Between the hoisting hook (4) and the elevator (5) of a drill rod hoisting device are disposed connection rods (3) having
at least interchangable elevator hooking rings (2). The connection (16) between the rods and the elevator rings can be formed by a pin or screw
connection or by a plug coupling. In this case each connection rod (3) may consist of two iron bars (6) or a tube (7). Spindles (9) can also be used
as rods, the connection with the elevator hooking rings may thus be obtained by means of bearings, flanges, by overlapping or screwing. The
hoisting hook hooking ring (1) may also be removably fixed to the flanges (3). It is possible in this way to easily change the worn out elevator rings
and possibly also the hoisting hook hooking rings.

Abstract (fr)
Entre le crochet de levage (4) et l'elevateur (5) d'un dispositif de levage d'une tige de forage sont interposees des tringles de liaison (3) presentant
au moins des anneaux interchangeables (2) d'accrochage de l'elevateur. La liaison (16) entre les tringles et les anneaux de l'elevateur peut etre
formee d'une liaison a cheville, a vis ou d'un accouplement a fiches. Dans ce cas les tringles de liaison (3) peuvent etre constituees chacune de
deux barres de fer (6) ou d'un tuyau (7). On peut egalement utiliser des tiges (9) comme tringles, la liaison avec les anneaux d'accrochage de
l'elevateur pouvant alors etre realisee a l'aide de coussinets, de brides, par chevauchement ou vissage. L'anneau d'accrochage (1) au crochet
de levage peut aussi etre fixe aux tringles (3) de maniere amovible. De cette maniere il est possible d'echanger aisement les anneaux uses de
l'elevateur et eventuellement aussi les anneaux d'accrochage au crochet de levage.
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